
 
 

 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van 

De Gemeente Tiel 

Postbus 6325 

4000HH  Tiel. 

 

 

Tiel, 10 maart 2015. 

 

Betreft: schriftelijk vragen aan het college ( ex art. 41 RvO ) met betrekking tot het 

mantelzorgcompliment 2015. 

 

Geachte voorzitter, 

 

Het mantelzorgcompliment , een landelijke regeling, werd tot eind vorig jaar georganiseerd via de 

SVB. Vanaf 1 januari 2015 is ook deze taak overgegaan naar de gemeenten.  

 

Mantelzorgers zijn heel erg belangrijk. Uit onderzoek  van Mezzo blijkt dat mantelzorgers het 

mantelzorgcompliment een waardering voor hun taak vinden. Volgens Mezzo geven mantelzorgers 

per jaar 1.100 euro uit aan extra kosten, onder andere reis‐ en telefoonkosten. Daarnaast vinden 

mantelzorgers het belangrijk er‐ en herkend te worden door waardering; dat gemeenten inzetten op 

preventie van overbelasting en dat gemeenten inzetten op innovatie wat betreft de ondersteuning 

van mantelzorgers. 

 

Versterking van mantelzorgers kan door regelmatig te laten merken dat hun inzet wordt 

gewaardeerd middels een blijk van waardering. Voorheen deed het Rijk dit met het 

Mantelzorgcompliment; het budget dat beschikbaar is voor het mantelzorgcompliment is daartoe 

aan het Gemeentefonds toegevoegd.  In 2015 is een budget van € 70 miljoen beschikbaar voor de 

gemeenten oplopend naar € 100 miljoen in de daarop volgende jaren.  Voor Tiel is dit voor het jaar 

2015 € 162.737. 

 

De gemeente mag, binnen de wettelijke kaders, zelf bepalen hoe deze waardering wordt 

vormgegeven.  Dit kan zoals voorheen met een geldbedrag, maar het kan ook door bijvoorbeeld een 

mantelzorgpas, waarmee mantelzorgers een korting krijgen op bepaalde diensten. 

 



Wij hebben dan ook de volgende vragen: 

 

1. Heeft de gemeente de mantelzorgers in onze gemeente in beeld? 

2. Heeft u een indicatie over hoeveel inwoners/mantelzorgers  we spreken? 

3. Op welke wijze gaat het college zorg dragen voor een jaarlijkse blijk van waardering voor 

mantelzorgers van cliënten binnen onze gemeente? 

4. Worden inwoners, en in het bijzonders mantelzorgers, betrokken bij de vormgeving van deze 

waardering? 

5. Ontwikkelt U rondom de mantelzorger beleid zoals ( het stimuleren van ) scholing voor 

mantelzorgondersteuning of mantelzorgvriendelijk personeels‐ en onderwijsbeleid? 

6. Hoe wordt de commissie Samenleving en de gemeenteraad betrokken bij dit proces? 

7. Wanneer kunnen wij een voorstel hieromtrent tegemoet zien? 

8. Hoe‐ en wanneer worden mantelzorgers door de gemeente geïnformeerd over het door de 

gemeente te volgen beleid? 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

A.E.L. Duquesnoy – van den Heuvel      Y. Son – Stolk                             J. Stoeten ‐ Flach 

Fractievoorzitter VVD                           Vicefractievoorzitter  CDA      Fractievoorzitter CU 

 

 

 

 

 

 


